



# MUNICIPALITÉ DE KAZABAZUA

30, CH. BEGLEY, CP 10, KAZABAZUA (QUÉBEC) J0X 1X0  
TÉLÉPHONE : (819) 467-2852 – TÉLÉCOPIEUR : (819) 467-3872  
COURRIEL : munkaz@qc.aibn.com

## AVIS PUBLIC

### Séances du conseil 2016

La Municipalité de Kazabazua informe la population de ce qui suit :

le calendrier qui suit relativement à la tenue des séances ordinaires du Conseil de la Municipalité de Kazabazua pour l'année 2016, ces séances se tenant généralement le premier Mardi du mois à 19h30 à l'exception du mois de janvier qui sera tenue le deuxième mardi de ce mois, les réunions ont lieu au centre communautaire de Kazabazua, situé au 26 chemin Begley, Kazabazua :

12 janvier	2 février	1er mars	5 avril
3 mai	7 juin	5 juillet	2 août
6 septembre	4 octobre	1 <sup>er</sup> novembre	6 décembre

## PUBLIC NOTICE

### 2016 Council Meetings

The Municipality of Kazabazua wishes to inform the population of the following:

the following calendar for the regular meetings of the Municipality of Kazabazua Council for the year 2016, these sessions are the first Tuesday of every month at 7:30 p.m. except the month of January which is the second Tuesday of that month, the meetings are to be held at the Community Centre of Kazabazua, situated at 26 Begley Road, Kazabazua:

January 12	February 2	March 1st	April 5
May 3	June 7	July 5	August 2
September 6	October 4	November 1 <sup>st</sup>	December 6

Donné à Kazabazua ce 9<sup>ième</sup> jour du mois de novembre 2015

Pierre Vaillancourt  
Directeur Général